
防撞墙模具功能介绍

产品名称 防撞墙模具功能介绍

公司名称 保定市清苑区永久模具机械加工厂

价格 50.00/个

规格参数 品牌:永久模具
型号:常规
产地:保定

公司地址 河北省保定市清苑区阎庄乡南阎庄村（经营场所
）

联系电话 0312-6793280 15233728688

产品详情

防撞墙模具功能介绍

河北保定永久建材模具机械加工厂——TEL：15233728688（微信同步）  QQ：240919606，防撞墙模具
不脱碳在热处理的过程中会出现问题,我们公司可以通过操纵加热、真空炉、箱式炉选择保护和使用+抗
氧化涂料。一些预防墙模具简单的呈现缺乏硬度生产现场这可能是因为进入冷却槽的方法是错误的,这个
时候我们需要纠正技巧温度、维护检查温度控制系统,甚至把工件合理距离,分散成槽,停止积累或包入槽
冷却。如果认为是由于淬火温度过高,我们需要技能温度校正、维护检查温度控制系统。使用时靠墙死去,
我们首先应该注意看到,确保模具完好无损,有必要穿防护服,焊接戴防护眼镜,设计院的机器操作,应确保注
塑机器停止,挂的迹象。

In the process of heat treatment, there will be problems in the process of heat treatment. Our company can choose
protection and use of antioxidant coatings by handling heating, vacuum furnace and box type furnace. Some
prevention wall dies simply present the lack of hardness production site because the method of entering the cooling
tank is wrong. At this time we need to correct the technique temperature, maintain the temperature control system,
even distribute the workpiece in a reasonable distance, disperse the slot, stop accumulating or cooling the slot. If we
think the quenching temperature is too high, we need skill temperature correction, maintenance and check the
temperature control system. When it is used to die on the wall, we should first notice to ensure that the mold is intact,
it is necessary to wear protective clothing, welding wear protective glasses, and the machine operation of the Design
Institute, and the signs of stopping and hanging of the injection machine should be ensured.
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